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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Biharkeresztes Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2019. december 5-én 

(csütörtök) 17 órai kezdettel a Biharkeresztesi Közös Önkormányzati Hivatal Konferencia 

termében megtartott közmeghallgatásáról 

 

Jelen vannak:   

 

Dani Béla Péter    polgármester  

SemlyényinéMizák Ágota  alpolgármester 

Harsányi Csaba   képviselő     

Nagy Barnabás    képviselő     

Szabóné dr. Végh Annamária  képviselő   

Vass Mária Irén   képviselő 

 

Dr. Köstner Dávid   jegyző 

Juhász Péter    aljegyző 

 

Nagy Albertné   jegyzőkönyvvezető 

 

 

Igazoltan távol: Gyökös Zoltán alpolgármester 

 

 

Meghívottak, vendégek: 

 

Barabás Ferenc leköszönt polgármester  

Beregi Zoltánné Szivárvány Óvoda és Bölcsőde szakmai vezető 

Boros Beáta művelődési ház vezető 

Csaláné Bartha Csilla Román NÖ elnöke 

Darócziné Pető Mónika gyerekház-vezető 

Dr. Péter Sándor r.ezredes Határrendészeti Kirendeltség vezetője 

Fekete György bizottsági tag 

Gulyásné Kovács Gabriella Önkormányzati és Hatósági irodavezető 

Gurzó Péter Orvosi Ügyelet Kft 

Horváthné Tóth Ibolya Fehér Mályva HÖKE  

Kállai Imre Szinkron TV 

Karancsiné Kerekes Erzsébet pénzügyi irodavezető 

Kiss Józsefné intézményvezető 

Magyari György Ovidiu ROMA NÖ elnök 

Magyari György Ovidiuné ROMA NÖ elnökhelyettes 

Marosán György bizottsági tag 

Nagy Erika védőnő 

Pércsiné Marosán Andrea Szivárvány Óvoda és Bölcsőde intézményvezető 

Rácz Csaba bizottsági tag 

Rácz István r.zls. KMB Biharkeresztesi Rendőrőrs 

Vajas Miklós bizottsági tag 

Venyige Csaba Debreceni Vízmű Zrt 

 



 3 

 valamint   kb. 70 fő biharkeresztesi lakos 

 

Dani Béla Péter polgármester – ülésvezető elnök – köszönti az ülés részt vetőit, 

meghívott vendégeket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a 7 

megválasztott képviselőből 6 fő jelen van, az ülést megnyitja.  

 

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontot tárgyalja meg a képviselő-testület. 

Kéri a képviselőket, szavazzanak, egyetértenek-e a napirendi ponttal. 

 

Javasolt napirendi pont:  

 

1. Tájékoztató: 

 

 az alapcélok teljesítéséről, 

 új célok meghatározásáról, 

 az önkormányzat működéséről, 

 az önkormányzat gazdálkodásáról, 

 a városfejlesztésről, városrendezésről, 

 a köznevelésről, közművelődésről, sportról,  

 a szociális és egészségügyi ellátásról, 

 a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról 

 

2. Különfélék 

 

6 jelenlevő képviselőből 6 képviselő vett részt a szavazásban, 6 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

Elfogadott napirendi pont: 

 

1. Tájékoztató: 

 

 az alapcélok teljesítéséről, 

 új célok meghatározásáról, 

 az önkormányzat működéséről, 

 az önkormányzat gazdálkodásáról, 

 a városfejlesztésről, városrendezésről, 

 a köznevelésről, közművelődésről, sportról,  

 a szociális és egészségügyi ellátásról, 

 a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról 

 

 

2. Különfélék 

 

Tárgyalt napirendi pont: 

 

1. Tájékoztató: 

 

 az alapcélok teljesítéséről, 

 új célok meghatározásáról, 
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 az önkormányzat működéséről, 

 az önkormányzat gazdálkodásáról, 

 a városfejlesztésről, városrendezésről, 

 a köznevelésről, közművelődésről, sportról,  

 a szociális és egészségügyi ellátásról, 

 a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról 

 

 

Dani Béla Péter polgármester ismerteti a jegyzőkönyv mellékletét képező tájékoztatóját, 

bemutatja a diákat.  

 

Elmondja, hogy több kérdés érkezett írásban névtelenül, melyeket összesített, és a válaszokkal 

együtt szintén a diákon mutat be. 

 

 Kérdések és válaszok 

 

Dani Béla Péter polgármester: Kéri a jelenlévőket, tegyék fel esetleges kérdéseiket, mondják 

el véleményüket.  

 

Mathew Stefan Füzes utcai lakos: 2013 óta lakik a Füzes utcán, az útburkolat aszfaltozása 4 

éve megtörtént a nagy autók nyomokat hagynak. Az Arad-Kossuth utca kereszteződésében 

nem lehet kilátni, kérte, hogy tükröt helyezzenek ki. Nem nagy költség, biztonsági okokból 

kérte, védeni kell a közlekedőket. 

 

Dani Béla Péter polgármester: Ismeri a helyzetet, megnézik a lehetőségeket. 

 

Tókos- Fejes Béla Kossuth utcai lakos: Amikor a kamionok miatt elterelik a forgalmat, a 

Kossuth utcára terhelődik, túl gyorsan közlekednek az autók a vám felé, nem tartják be a 

Kresz szabályait. Jó lenne, ha egy rendőr ilyenkor a városban tartózkodna. Jó lenne, ha az 

önkormányzat a házak elől elhordaná a nyesedéket. Van egy lerakat, sokaknak nem áll 

módjában, hogy oda kivigye, öregek, nincs járművük. 

 

Dani Béla Péter polgármester: A forgalommal kapcsolatosan beszél Őrsparancsnok 

Asszonnyal és a polgárőrséggel. A nyesedék kiszállításának problémáját megbeszélik a Kft. 

vezetőivel. 

 

Mathew Stefan Füzes utcai lakos: Az óvoda miért van olyan sokat bezárva, a nyári szüneten 

kívül? 

 

Dani Béla Péter polgármester: Évente 5 nevelés mentes munkanapjuk van. 

 

Győri Zsolt Rákóczi utcai lakos: Mint szülő elmondhatja, hogy a biharkeresztesi óvoda 

nagyszerű. Nyári szünet alkalmával átvihetik a gyerekeket az ártándi tagóvodába, tehát van 

felügyelet. 

 

Pércsiné Marosán Andrea óvodavezető: Igény esetében mindenkor ügyeletet tartanak.  

 

Katona Erika Rákóczi utcai lakos: Napközben sok a BH-s rendszámú autó, a város kinőtte a 

parkolót. A központban van olyan rossz állapotban lévő ingatlan, melynek helyére véleménye 
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szerint remek hatalmas parkolót lehetne építeni. Javasolja, biciklis közlekedéshez tájékoztató 

füzet kiadását. 

 

Dani Béla Péter polgármester: Kisfilm készült a helyes kerékpáros közlekedésről. Kérni fogja 

a szolgáltatót, hogy újra kerüljön levetítésre a helyi Tv csatornán. 

 

Lugosi Teleki Enikő ártándi lakos: Van egy egyesületük Ártándon. Zsibvásárt, adventi 

jótékonysági koncertet szerveztek. Több ötletük van, szeretnének járóösvényt létesíteni a 

vasútállomás felé lévő játszótéren, illetve a Biztos Kezdet Gyerekháznál. Van már rá példa, 

javul a testtartás, javítja a lúdtalpasságot. Neves személyek síremlékeit feltérképeznék, 

megemlékezés napokat tartanának.  

 

Dani Béla Péter polgármester: Az egyesület írja le a javaslatait, megbeszélik, a Képviselő-

testület nyílván támogatja a jó ötleteket. 

 

Hasznosi István Kazinczy utcai lakos: 2007 óta biharkeresztesi lakos, 2011-től nyugdíjas. 

Rezsicsökkentést nem kapott. Hová fordulhat? 

 

Dr. Köstner Dávid jegyző: A rezsicsökkentés a Magyar Államkincstárhoz tartozik. A szociális 

irodán a kolléganői felvilágosítást adnak a problémájával kapcsolatosan. 

 

Dani Béla Péter polgármester: Mivel további kérdés nem érkezett, kéri a képviselőket, 

szavazzanak, elfogadják-e a közmeghallgatás tájékoztatóját, egyetértenek-e az előterjesztés 

szerinti alábbi határozati javaslattal: 

 

Biharkeresztes Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alapcélok teljesítéséről, új célok 

meghatározásáról, az önkormányzat működéséről, az önkormányzat gazdálkodásáról, a 

településfejlesztésről, településrendezésről, a köznevelésről, közművelődésről, sportról, 

szociális és egészségügyi ellátásról, a lakóhelyi környezet állapotának alakulásáról szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Dani Béla Péter polgármester 

Határidő: 2019. december 5. 

 

6 jelenlevő képviselőből 6 képviselő vett részt a szavazásban, 6 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

251/2019. (XII. 5.) számú BVKt határozat: 

 

Biharkeresztes Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alapcélok teljesítéséről, új 

célok meghatározásáról, az önkormányzat működéséről, az önkormányzat 

gazdálkodásáról, a településfejlesztésről, településrendezésről, a köznevelésről, 

közművelődésről, sportról, szociális és egészségügyi ellátásról, a lakóhelyi környezet 

állapotának alakulásáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelős: Dani Béla Péter polgármester 

Határidő: 2019. december 5. 
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Mivel több tárgyalandó téma nem volt, Dani Béla Péter polgármester megköszöni a 

jelenlétet, a közmeghallgatás ülését bezárja. 

 

 

kmft. 

 

 

 

Dani Béla Péter      Dr. Köstner Dávid 

   polgármester            jegyző 


